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Edzőbizottsági beszámoló a MESZ 2012. évi rendes közgyűlésének 

 

 
     A 2011. év közgyűlése óta eltelt időszakban az edzőbizottságunk 2 alkalommal ülésezett, 
amely 2011.10.28. Baján illetve 2012. 02.08.-án Budapesten. Ez köszönhető az előző 
vezetőség által támogatott elnöki döntésnek, még pedig az, hogy nem kíváncsi az elnök az 
edzőbizottság véleménye, így a szakemberek sem tudtak érvényt szerezni elképzeléseiknek, 
mert a struktúra ezt nem engedte meg. Így súlytalanná vált fantom szervezetként „működik”- 
működött az edzőbizottság. 
    Mivel ellehetetlenített állapot állt fent, így nincs miről beszámolnom, igazán érdemi 
munkát nem végzet a bizottságunk, leszámítva az újjáalakulást és a sorok újra rendezését, 
amit eredményként felmutathatunk.  
  Bízom benne, hogy a következő közgyűlésre bővebb beszámolót készíthetünk, amely egy 
objektív tájékoztatást ad a szakmai programok megvitatásáról, illetve azok hasznosulásáról. 
 
Kérem a Közgyűlést, a beszámoló elfogadására. 
 
 
Szolnok, 2012. március 10. 
 
 
Tisztelettel:  

     Molnár Dezső 
        edzőbizottság vezető 

 


